



9D7N BEST OF EGYPT & NILE CRUISE (PRIVATE TOUR & DOMESTIC FLIGHTS INCLUDED)

DAY 1 : KUALA LUMPUR ✈️ CAIRO

- Arrival at Cairo International Airport, greeted by our representative and transfer to your hotel in Cairo.

DAY 2 : CAIRO



Giza Pyramids, Sphinx, Egyptian Museum Experience

- Cairo's very best on a full-day tour that takes in ancient sites, artifacts, and a bustling bazaar. e the soaring **pyramids at Giza**
- go toe-to-toe with the enigmatic **Sphinx**.
- Pause for lunch before visiting the **Egyptian Museum** and explore the stunning collection of artifacts, mummies and royal treasures with your guide.
- Then continue to the **Khan el Khalili bazaar** to browse vibrant displays of fabrics, handicrafts, and antiques.



DAY 3 : CAIRO - LUXOR (Nile Cruise)



- Early morning transfer to the airport departing by flight (**flight included**) to LUXOR. Arrival and transfer to the cruise, boarding before lunch.
- Afternoon we will visit impressive set of **temples of Luxor and Karnark**.
- Imagine yourself relaxing on the deck of a **local 5-stars Nile Cruise ship** sailing down the Nile, watching the beautiful Nile Valley scenery and the real Egyptian life. Explore the highlights of the sightseeing in Luxor and Aswan, stop in the way to visit the most beautiful complete temple in Egypt **Edfu Temple**. Have fun & enjoy plenty of night entertainments of the belly dancing show, galabiya party, Nubian show or disco and more in 4Night Cruise



DAY 4 : LUXOR - ESNA (Nile Cruise)



- Today you will be able to admire the **Necropolis of Thebes**, visiting the famous **VALLEY OF THE KINGS**, where are hidden the tombs of the main pharaohs. Composed of several rooms and corridors that lead to the burial chambers, are among others, **Ramses III, Seti I and Amenhotep II**. You will also visit the **Colossae of Memnon**, two impressive statues of Amenophis During this day we can enjoy the beauty of the Nile riverbanks. You could do different activities on the boat and at evening enjoy the music at the disco. Full board.
- Navigating to ESNA.





DAY 5 : ESNA - EDFU - KOM OMBO (Nile Cruise)

B/L/D

- Arrival to EDFU and visit the **Temple of Horus** (God represented by a Falcon), which in the past was partially covered by lime during the periodic flooding of the river Nile. The rescue and restoration work complete, we now have one of the most beautiful **temples of Ptolemaic times**, in an exceptional state of preservation.
- Navigation to **KOM OMBO**

DAY 6 : KOM OMBO - ASWAN (Nile Cruise)

B/L/D

- Visit the **Temple of Kom Ombo**, the only temple dedicated to two gods, **Sobek** and **Haroosis**, where we find a Nilometer (former system for measuring the level of the Nile River) and a mummified crocodile.
- Sail to Aswan. Visit **the High Dam, unfinished Obelisque**, and **Philae Temple**.
- Afternoon **Botanical Garden by Felucca**.



DAY 7 : ASWAN - CAIRO DOMESTIC FLIGHT

B

- Early morning with breakfast box, at **fixed convoy time at 04:00 am**, transfer to **Abu Simbel**, discover the grandeur and glory of ancient Egyptian art during a visit to the Ramesses II and the Queen Nefertari temples.
- Explore these Abu Simbel masterpieces and gain some insight into the remarkable history of ancient Egypt.
- Transfer to Aswan Airport to take your flight to Cairo & then transfer to Cairo's Hotel

DAY 8 : CAIRO - KLIA Flight Departure

B

- After breakfast, check-out as per hotel's standard check-out policy
- Free at own leisure till transfer to airport flight to Malaysia



DAY 9 : Arrival KLIA


Arrive Kuala Lumpur, Welcome Back Home!


Note:

- 1) Sequence of the itinerary subject to change as per Flights and Nile Cruise sailing schedule, tour guide will explain each day final itinerary arrangement during the tour
- 2) This is a **Private Tour for entire trip except the Nile Cruise Portion**
- 3) Local English speaking guide during tour **(No tour leader from KL)**
- 4) Return economy class flight included from KL
- 5) Hotel in Cairo **local 5***
- 6) 4N onboard Local **5* Nile Cruise**
- 7) **Guarantee departures**



9D7N BEST OF EGYPT & NILE CRUISE

 **Proposed Flight Details** Qatar/Emirates/Turkish/Etihad (as per availability)

 **MEALS INCLUDED**

- 07 Breakfast
- 04 Lunch
- 04 Dinner

 **ACCOMMODATION (LOCAL 5*)**

CAIRO - InterContinental Citystars Cairo or similar 5*

CRUISE - Nile cruise 5* deluxe i-e Iberotel Crown Emperor or similar

✓ INCLUSIONS

- 03N accommodation at local 5*
- 04N Nile cruise aboard the Deluxe Nile Cruise 5*, offering an intimate cruising experience
- All-inclusive dining and onboard entertainment throughout your cruise
- Daily breakfast, Four lunches and Four dinners
- Economy-class flights from Cairo to Luxor, and Aswan to Cairo
- Witness the magnificent Great Sphinx and Pyramids of the Giza Plateau
- Uncover centuries of fascinating history with entrance into the Egyptian Museum and Luxor Temple
- Explore a myriad of impressive sites including the Temple of Karnark, Luxor Temple and Edfu Temple
- Set sail toward the impressive Kitchener's Island onboard a traditional felucca
- The expertise of a local guide
- Deluxe air-conditioned transportation
- All sightseeing and entrance fees per itinerary
- Roundtrip private airport transfers on arrival and departure

✗ EXCLUSIONS

- Entry to go inside the Great Pyramid USD21/pax or Entry to go inside the 2nd or the 3rd Pyramid USD6/pax
- Whispers at Egypt Museum US\$2 P.P to be paid directly to your guide on the spot.
- Any personal expenses
- Beverage, drinks and mineral water during meals
- Optional tours (If any)
- Tipping to porters/drivers/waiters etc
- Any other expenses not mentioned in above itinerary
- **AIG travel insurance (cover COVID19) : RM124/pax (age 70 & below) & (Age 71-85: RM358 per pax)**

**Package price
Including Flight**

***Please contact us for actual
price as it is subject to airline
seats availability & seasonality**

9D7N BEST OF EGYPT & NILE CRUISE

CONFIRM DEPARTURE DATES (MIN 2 TO GO BASIS)

2024	Sep: 03,05,07,10,12,14,17,19,21,24,26,28
	Oct : 01, 03,05,08,10,12,15,17,19,22,24,26,29,31
	Nov : 02,05,07,09,12,14,16,19,21,23,26,28,30
	Dec : 03,05,07,10,12,14,17,19,21,24,26,28,31
2025	Jan: 02, 04, 07, 09, 11, 14, 16, 18, 21, 23, 25, 28, 30
	Feb: 01, 04, 06, 08, 11, 13, 15, 18, 20, 22, 25, 27
	Mar: 01, 04, 06, 08, 11, 13, 15, 18, 20, 22, 25, 27, 29
	Apr: 01, 03, 05, 08, 10, 12, 15, 17, 19, 22, 24, 26, 29
	May: 01, 03, 06, 08, 10, 13, 15, 17, 20, 22, 24, 27, 29, 31
	Jun: 03, 05, 07, 10, 12, 14, 17, 19, 21, 24, 26, 28
	July: 01, 03, 05, 08, 10, 12, 15, 17, 19, 22, 24, 26, 29, 31

Follow the path of the pharaohs and watch history come to life on this small-group tour (Private) through Egypt. uncover tombs preserved by desert sands in the **Valley of the Kings**, watch the sunset from the deck on a **deluxe Nile cruise**, lose yourself in the colourful chaos of **Cairo's Khan-al-Khalili bazaar** and marvel at mummies and impressive treasures in the **Egyptian Museum**. Capture the iconic images of Egypt - the **Great Sphinx and the Pyramids of Giza** - rising high above the desert plateau and step back in time on an unforgettable excursion to the **UNESCO World Heritage-listed Abu Simbel**, two stunning temples carved into the bedrock in impressive detail

Experience ancient wonders and modern comforts with luxurious nights of five-star accommodation, daily breakfast and Nile Cruise dining & entertainment experiences, included one-way flights from Cairo to Luxor and Aswan to Cairo, all entrance fees per the itinerary, transportation throughout and so much more.

Important Destination Information: Egypt

Time zone: GMT +2

Telephone: +20

Currency: Egyptian Pound (LE) but USD is often accepted at tourist sites

Accessing money: ATMs are widely available with credit cards widely accepted within the city. Cash is advised when visiting rural areas. There is a shortage of small change; large bills can be difficult to break.

Language: Arabic

Climate: Mild winter (November-April) and hot summer (May-October). Temperatures range between an average minimum of 14°C in winter and an average maximum of 30°C in summer.

第1天：第1天：抵达开罗国际机场后，我们的代表会迎接您并送您到开罗的酒店。

第2天：吉萨金字塔、狮身人面像、埃及博物馆体验

在这一天的完整游览中，探索开罗最精彩的古代遗址、文物和繁华的巴扎。仰望吉萨的高耸金字塔，与神秘的狮身人面像近距离接触。

午餐休息后，前往埃及博物馆，与导游一同探索令人惊叹的文物、木乃伊和皇家珍宝收藏品。然后继续前往哈利利巴扎，欣赏丰富的面料、手工艺品和古董的生动陈列。

第3天：开罗 - 卢克索（尼罗河游轮）

清晨前往机场，搭乘包含在内的航班飞往卢克索。抵达后，转送至游轮，在午餐前登船。

下午，我们将参观卢克索和卡纳克庞大的神庙群。

想象一下，您正在当地一艘5星级尼罗河游轮的甲板上，航行在尼罗河上，欣赏美丽的尼罗河谷风光和真实的埃及生活。探索卢克索和阿斯旺的旅游亮点，在途中停下来参观埃及最美丽的完整神庙之一——伊德夫神庙。在4晚的游轮上，尽情享受肚皮舞表演、加拉比亚派对、努比亚表演或迪斯科等丰富的夜间娱乐。

第4天：卢克索 - 埃斯纳（尼罗河游轮）

今天，您将有机会欣赏底比斯的墓地，参观著名的千王之谷，那里隐藏着主要法老的陵墓。由多个房间和通道组成，通向埋葬室，其中包括拉美西斯三世、塞蒂一世和阿蒙霍特普二世等。您还将参观门农的巨大雕像，两座令人印象深刻的亚门霍特普斯雕像。在这一天，我们可以欣赏到尼罗河岸的美丽景色。您可以在船上参加不同的活动，并在晚上在迪斯科音乐中欣赏音乐。全程包餐。驶往埃斯纳。

第5天：埃斯纳 - 埃德夫 - 科姆奥姆博（尼罗河游轮）

抵达埃德夫并参观荷鲁斯神庙（由猎鹰代表的神祇），在过去的尼罗河定期洪水中，神庙的部分区域曾被石灰覆盖。经过抢救和修复工作，我们现在拥有了一座保存状态异常良好的托勒密时期最美丽的神庙之一。

导航前往科姆奥姆博

埃斯纳 - 埃德夫 - 科姆奥姆博（尼罗河游轮）

第6天：科姆奥姆博 - 阿斯旺（尼罗河游轮）

参观科姆奥姆博神庙，这是唯一致力于两位神祇苏贝克和哈罗埃西斯的神庙，在这里我们发现了一个尼罗河水位测量的古老尼洛米特（Nilometer）系统和一只木乃伊鳄鱼。

航行前往阿斯旺。参观阿斯旺高坝、未完成的方尖碑和菲莱神庙。

下午乘坐费鲁卡船游览植物园。

第7天：阿斯旺 - 开罗 国内航班

清晨带着早餐盒，在固定的车队时间，即上午04:00，转移到阿布辛贝尔，探索古埃及艺术的宏伟和荣耀，参观拉美西斯二世和尼弗塔里王后神庙。

探索这些阿布辛贝尔的杰作，并对古埃及卓越的历史有一些了解。

转移到阿斯旺机场搭乘飞往开罗的航班，然后转移到开罗的酒店。

第8天：开罗 - 吉隆坡国际机场 航班出发

早餐后，按照酒店的标准退房政策办理退房手续。

自由活动，直至送往机场搭乘飞往马来西亚的航班。

第9天：抵达吉隆坡国际机场

抵达吉隆坡，欢迎回家！